
Tampereen Vehmainen Seura ry kevätkokous 2018 pöytäkirja 

Sääntömääräinen kevätkokous 21.3.2018 

Aika 21.3.2018 

Paikka Pitopalvelu Kristalli, Kauppilaisenkatu 26 (entinen seurakuntakoti), Tampere 

1) Kokouksen avaus, varapuheenjohtaja Turkka Tiainen avasi kokouksen kello 18.00 

2) Päätösvaltaisuuden toteaminen: Kutsu on ollut kaupan (K-market Vehmainen) ilmoitustaululla 27.2.2018, 

Vehmaisten Sanomissa 1/2018 on ollut ilmoitus kevätkokouksesta. Lisäksi on lähetetty jäsenkirje 

sähköpostilla, missä kokouskutsu, 13.3.2018. Kokous todettiin päätösvaltaiseksi.  

3) Osallistujia kevätkokouksessa 20 henkilöä, nimet kerättiin osallistujalistaan yhteystietoineen.  

4) Kevätkokouksen puheenjohtajaksi valittiin Turkka Tiainen 

5) Kevätkokouksen sihteeriksi valittiin Marita Nordfors 

6) Kokouksen ääntenlaskijoiksi valittiin Erkki Vartinen ja Pertti Heinonen 

7) Kokouksen pöytäkirjan tarkastajiksi valittiin Erkki Vartinen ja Pertti Heinonen 

8) Vuosikertomuksen esittäminen vuodelta 2017. Vuosikertomus 2017 kertoo, että Tampereen Vehmainen 

Seura on toiminut aktiivisti. Anne-Mari Jussila kiitti seuraa aktiivista toiminnasta. Samalla kiiteltiin 

puheenjohtaja Sirpa Kuuselaa aktiivisuudesta seuran hyväksi. Lisää aktiivisia jäseniä tarvittaisiin. Seuran 

suurimmat tapahtumat vuonna 2017 ovat olleet talvirieha, siivoustalkoot, kesäteatteri, pihakirppis ja iso 

juhla itsenäisyysjuhla Vehmaisten koululla. Syksyllä 2017 käynnistynyt sunnuntain ryhmäliikunta 

Vehmaisten koululla on tuonut uusia jäseniä seuraan. Vuoden lopussa jäseniä oli 292 henkilöä. 

Yhdistyksen taloudesta Yrjö Schafeitel totesi tilinpäätöksen olevan kunnossa. 

9) Tilinpäätöksen ja toiminnantarkastajien kertomuksen esittäminen vuodelta 2017 : Tarkastuksessa Pentti 

Heinonen ja Tuula Lahtinen toiminnantarkastajat ovat tarkastaneet liitteen mukaisesti Tampereen 

Vehmainen Seura ry:n talouden ja hallinnon tilikaudelta 1.1.-31.12.2017 

10) Vuosikertomus hyväksyttiin ja toiminnantarkastajat hyväksyivät tilinpäätöksen ja esittivät 

vastuuvapauden myöntämistä hallituksen jäsenille ja muille toimihenkilöille. Kokous hyväksyi 

vuosikertomuksen ja tilinpäätöksen ja vastuuvapauden vuoden 2017 hallituksen jäsenille ja 

toimihenkilöille. 

11) Seimenkatu 1. Hoivakodin rakentaminen etenee ja sitä tulee operoimaan Esperi. Liikennejärjestelyt ovat 

aiheuttaneet huolta asukkaissa. Hoivakodin naapurit ovat vetäneet valituksensa pois hallinto-oikeudesta. 

Ilmeisesti rakennusajalle saadaan tiejärjestely.   

12) Kaukajärven aurausjupakka on ollut esillä esim. Tamperelaisessa. Auraajasta on tehty rikosilmoitus. Anne-

Mari Jussila painotti, että Kaukajärven virkistyskäyttö tulisi nähdä kokonaisuutena. Jatkossa Tampereen 

kaupunki on hakemassa yhdessä alueen yhdistysten kanssa esim. aurauslupaa ELY-keskukselta. 

Painotettiin eri yhdistysten yhteistyötä alueella. 

13) Mennyt talvirieha 2018 oli ollut menestys.  Anne-Mari Jussila kiitti napakelkkailun suosioita talviriehan 

jälkeenkin. Napakelkka on ollut päiväkotilasten ja koululaisten kovassa käytössä., Ria Toivola esitti 

huolensa tapahtuman turvallisuudesta ja vastuukysymyksistä ajatellen seuraavia tapahtumia, missä on 

paljon lapsia mukana. Ria Toivola toivoi Saunarannan kehittämistä yhdessä käyttäjien kanssa. Ria Toivola 

on yhteyshenkilö Saunarannan kehittämisasioissa.   

14) Kokous päättyi  kello 20.15     

 

Turkka Tiainen, puheenjohtaja    Marita Nordfors, sihteeri                                                        

  

Erkki Vartinen, pöytäkirjan tarkastaja  Pertti Heinonen, pöytäkirjan tarkastaja    

                                                             


